



### Staff Association Activity

#### Celebrating the Year of Snake with Hospital service



A heartfelt thank you to all the volunteers who participated in our recent service at Haven of Hope Hospital on February 15, 2025 (Saturday). This year, we had an enthusiastic group of over 30 volunteers, including staff and their families, come together to bring joy and warmth to the patients. The morning was filled with delightful performances, including children's singing, Dumbbell dance, Cantonese Opera, and Feather fan dance, along with fun interactive games. The event was a resounding success, with patients enjoying a lively atmosphere and engaging activities. They received small gifts and had the opportunity to take instant photos with the lovable big doll Ms. Rose. It was truly a memorable morning, filled with smiles and laughter, as we celebrated the spirit of giving and community.

#### Snapshots from HHH visit:



Please find the photos of the Hospital Service [here](#). Thank you once again to everyone who contributed to making this event a wonderful experience for both the patients and our volunteers!

### Community News

#### Enrichment Workshop for Gifted Learners – “Mathematical Insights: Graph Theory in Daily Life”

**Mathematical Insights:  
Graph Theory in Daily Life**  
生活中的數學：圖論數學原理應用

Open For Application **NOW** Until **19 Feb 2025**  
現正接受報名  
截止日期：2025年2月19日

#### Open for Application NOW Until 19 Feb 2025

An enrichment workshop “Mathematical Insights: Graph Theory in Daily Life”, designed to enhance the mathematical skills and interest of secondary schools’ students, will be offered in **March** and is **now open for online applications**.

This workshop will be delivered by a professional university instructor in real-time online mode, featuring interactive activities such as online exercises and group discussions to enhance the students’ overall learning experience.

Details are as follows:

<b>Workshop Name</b>	<b>Mathematical Insights: Graph Theory in Daily Life</b>
Workshop Dates and Time	15, 22, 29 March, 5 & 12 April 2025 (Saturday) 9 am -12 noon
Target Students	Secondary 1-4 students interested in mathematics and graph theory
Delivery Mode	Online mode (Zoom)
Application Deadline	<b>19 February 2025 (Wednesday)</b>
Details and Application Procedures	<a href="https://cdgt.hkust.edu.hk/mathematical-insights-graph-theory-daily-life">https://cdgt.hkust.edu.hk/mathematical-insights-graph-theory-daily-life</a>
Registration Link	<a href="https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_aWTFIEpWObRUPVI">https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_aWTFIEpWObRUPVI</a>

\*\*\*\*\*  
**Bring Music and Joy to Hospital- Join us!**



Are you passionate about music and looking for a meaningful way to make a difference? We invite you to join our initiative to bring joy to Haven of Hope Hospital's patients through the power of music. At HKUST, we believe that music has the ability to heal and uplift spirits, and we need your help to share that joy.

We are seeking staff volunteers who are willing to share their musical talents, especially those who play small, portable instruments like guitars, ukuleles, harmonicas, or violin. No matter your skill level, your enthusiasm and willingness to connect with others are what truly matter. You will have the opportunity to visit local hospital, play music, create connections and brighten someone's day. Imagine the smiles you can bring to patients' faces and the sense of community you can foster. Whether you can spare an hour or a few afternoons, every bit of your time can make a difference.

If you're interested in joining us, please reach out to us at [green@ust.hk](mailto:green@ust.hk). Together, we can create a harmonious environment that supports healing and brings joy together—join us in this rewarding experience!



我們衷心感謝每位參與於2月15日（星期六）探訪靈實醫院的同事及其家人共同來到醫院為病人帶來快樂與溫暖。我們為院友帶來精彩紛呈的活動，包括兒童歌曲、啞鈴舞、粵劇馬蕩子、羽扇舞表演、及互動遊戲。活動非常成功，病人們享受著熱鬧的氛圍和有趣的活動，並收到愛心禮物。我們也很榮幸再次邀請到人見人愛的玫瑰小姐與院友合照留念。再次感謝每一位參與者，讓這次活動成為病人和義工們難忘的經歷！精彩花絮：



更多相片：[☐ HHH Service Visit](#)

## 校園消息

資優教育發展中心：2025優才增益課程 - 「生活中的數學：圖論數學原理應用」  
請即報名！

**Mathematical Insights:  
Graph Theory in Daily Life**  
生活中的數學：圖論數學原理應用

**Open For Application NOW Until 19 Feb 2025**  
現正接受報名  
截止日期：2025年2月19日

將於三月開辦的優才增益課程「生活中的數學：圖論數學原理應用」，旨在提升中學生的數學技能及興趣。現正接受網上報名。本課程將由專業大學講師通過即時線上模式授課，包含網上練習和小組討論等互動活動，以增強學生的整體學習體驗。

課程詳情如下：

課程名稱	生活中的數學：圖論數學原理應用
課程日期及時間	2025年3月15、22、29日、4月5及12日（星期六） 上午9時至中午12時
對象	對數學及圖論有興趣的中一至中四學生
授課模式	網上教學（Zoom）
截止報名日期	2025年2月19日（星期三）
詳情及報名方法	<a href="https://cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant/mathematical-insights-graph-theory-daily-life">https://cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant/mathematical-insights-graph-theory-daily-life</a>
網上報名連結	<a href="https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_aWTFiEpWObRUPVI">https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_aWTFiEpWObRUPVI</a>

\*\*\*\*\*  
與院友分享音樂與快樂——加入我們！



Venue地點: Haven of Hope Hospital 靈實醫院

Prefer small, portable instruments  
演奏小型便攜樂器

你是否對音樂充滿熱情，並希望透過有意義的方式帶來改變？我們歡迎你加入我們的義工活動，透過音樂的力量為靈實醫院的院友帶來快樂。在香港科技大學，我們相信音樂有能力治癒和振奮人心，而我們需要你的幫助來分享這份喜悅。

我們邀請願意分享自己音樂才能的義工同事，特別是能演奏小型便攜樂器，如吉他、夏威夷小結他、口琴或小提琴等。不管你的演奏水平如何，我們相信你的熱情和願意與他人交流的態度才是真正重要的。你將有機會探訪本地醫院，演奏音樂，建立聯繫，並照亮他人的一天。想像一下，你能為院友的臉上帶來微笑，能夠營造社區連結。無論你能抽出一個小時還是幾個下午，你付出的時間都能帶來影響。

如果你有興趣加入我們，請透過電子郵件聯繫我們：[green@ust.hk](mailto:green@ust.hk)。讓我們一起創造一個和諧的環境，支持治癒並分享快樂。邀請你加入我們，體驗這份有意義的經歷！



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站: <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)